

**SERIES MANIA FORUM ANNOUNCES THE WINNER OF THE FIRST ANNUAL
“BUYERS CHOICE AWARD” GIVEN AS PART OF ITS NEWEST INITIATIVE
"SERIES MANIA BUYERS UPFRONT"**

Selected by the six-person jury of key buyers, the winner is “The Deal”

LILLE, FRANCE – March 24, 2025 – As part of today’s Series Mania Buyers Upfront, the new initiative and prelude to the Series Mania Forum designed to provide the industry’s top buyers with exclusive access to highly anticipated series, Laurence Herszberg, Founder and General Director of Series Mania, announced “**The Deal**” as the winner of the first annual “Buyers Choice Award”. The winner was selected from ten titles, previously announced, which were curated by the Festival’s artistic team and based on both artistic merit and broad audience appeal. Today’s event, which marks a new chapter in the evolution of the Forum, kicked-off with the exclusive invitation-only BETA Brunch.

Presenting the award this evening was jury President Katie Keenan, Group Director of Acquisitions, UK/ROI & Europe, Sky, along with the five other jury members:

- Ghislain Barrois, Director Cinema, Fiction, Sales, Rights’ Acquisition and Distribution, Mediaset Spain Communication Audiovisual Group (Spain)
- Marina Chiaravelle, Head of TV Rights Acquisition, RAI Cinema, (Italy)
- Rubén Fernández Loa, Head of Series Acquisitions, Movistar Plus+ (Spain)
- Julia Fidel, Head of International Fiction - Acquisitions, ZDF (Germany)
- Virginie Padilla, Commissioning Editor, Arte (France/Germany)

“The jury and I were very impressed with the variety of genres and the quality of productions for the titles that were presented this afternoon. We chose ‘The Deal’ as the winner as it is a very timely drama given the state of world affairs which adds to its market appeal. Alongside the dynamics of diplomacy and the tension it brings to the drama, there were also human and personal stories that we are certain will unfold,” commented **Keenan**.

THE DEAL

Original Title: THE DEAL

Country: Switzerland, France, Luxembourg, Belgium

International Sales: Gaumont

Production Company: Bande à Part Films, LES FILMS PELLEAS, Gaumont Télévision, Bidibul Productions, VERSUS PRODUCTION

Format: 6 episodes x 46 minutes

Genre: Drama, Thriller

Year of production: 2024

Synopsis: 2015 – Switzerland hosts last-chance nuclear talks between the US and Iran, with Europe, Russia and China. Swiss diplomat Alexandra Weiss leads the mission, where rising tensions and delegates' hidden agendas threaten fragile diplomacy. But when her former love Payam—a threatened Iranian engineer—appears, Alexandra finds herself crossing lines to protect him. The world's peace is at risk, how far will she go?

ABOUT SERIES MANIA

Based in Lille since 2018, Series Mania - Lille / Hauts-de-France has become the biggest event dedicated uniquely to television series in Europe. Its festival offers exclusive world premieres of the greatest international series on the big screen, giving its audience - up to 98,000 spectators - 8 days of discoveries, parties, and masterclasses with some of the most renowned personalities in the series world. At the same time, Series Mania welcomes 4,200 professionals from over 70 countries at Series Mania Forum including the anticipated Lille Dialogues summit. Two key events for networking and business extended online on Series Mania+. In 2021, Series Mania launched Series Mania Institute, a training program for students and industry professionals. The association is thus extending its action to support the creation of series in Europe.

<https://seriesmania.com/en/>

PRESS CONTACTS:

MORRIS MARKETING - USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – + 1 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – + 1 615-554-8671

MIAM - FRANCE

rpseriesmania@gmail.com

Blanche Aurore DUAULT – +33 6 29 97 88 89

Nathalie IUND - + 33 6 10 96 30 08

Michael MORLON - + 33 6 60 45 65 69

FRANCE & INTERNATIONAL

Claire VORGER

+33 6 20 10 40 56

claire.vorger@seriesmania.com

#

**SERIES MANIA FORUM DÉVOILE LE PROJET LAURÉAT DU “BUYERS CHOICE AWARD”
DANS LE CADRE DE SA NOUVELLE INITIATIVE “SERIES MANIA BUYERS UPFRONT”**

***The Deal* a été choisi par un jury composé de 6 acheteurs clés**

LILLE, FRANCE – 24 mars 2025 – Dans le cadre de Séries Mania Buyers Upfront, nouvelle initiative et prélude à Séries Mania Forum destinée à offrir aux principaux acheteurs de l'industrie un accès exclusif à des séries très attendues, Laurence Herszberg, fondatrice et directrice générale de Séries Mania a annoncé aujourd'hui le projet lauréat du premier « Buyers Choice Award ».

Le gagnant a été choisi parmi 10 titres sélectionnés par l'équipe artistique du festival Séries Mania sur la base de leur valeur artistique et de leur potentiel d'attraction auprès d'un large public.

Le BETA Brunch, uniquement sur invitation, a lancé l'événement, marquant le début d'un nouveau chapitre dans l'histoire de Séries Mania Forum.

Le prix a été remis à *The Deal* par la présidente, **Katie Keenan** (Directrice des Acquisitions, UK/ROI & Europe, Sky), et les 5 autres membres du jury :

- **Ghislain Barrois** (Directeur Cinéma, Fiction, Ventes, Acquisition de Droits et Distribution – Mediaset Spain Communication Audiovisual Group, Espagne),
- **Marina Chiaravelle** (Directrice des Acquisitions des droits TV, RAI Cinéma, Italie),
- **Rubén Fernández Loa** (Responsable des Acquisitions de Séries, Movistar Plus+, Espagne),
- **Julia Fidel** (Directrice de la Fiction internationale et des Acquisitions, ZDF, Allemagne),
- **Virginie Padilla** (Commissioning Editor & Series Acquisitions, Arte, France / Allemagne).

« Le jury et moi-même avons été très impressionnés par la variété des genres et la qualité des productions des titres présentés cet après-midi. Nous avons choisi *The Deal* car il s'agit d'un drame très actuel compte tenu de l'état du monde, ce qui ajoute à son attrait commercial. Au-delà de la dynamique de la diplomatie et de la tension qu'elle apporte au drame, s'y mêlent des histoires humaines et intimes qui, nous en sommes certains, vont évoluer » a commenté Katie Keenan.

***PLUS D'INFORMATION SUR LA SÉRIE : THE DEAL**

Titre original : THE DEAL

Pays : Suisse, France, Luxembourg, Belgique

Ventes internationales : Gaumont

Société de production : Bande à Part Films, LES FILMS PELLEAS, Gaumont Télévision, Bidibul Productions, VERSUS PRODUCTION

Format : 6 x 46 minutes

Genre : Drame, Thriller

Année de production : 2024

Synopsis : 2015 – La Suisse accueille les négociations nucléaires de la dernière chance entre les États-Unis et l'Iran, avec l'Europe, la Russie et la Chine. La diplomate suisse Alexandra Weiss dirige la mission, tandis que les tensions croissantes et les intentions cachées des délégués menacent la fragile diplomatie. Mais lorsque son ancien amour Payam, un ingénieur iranien menacé, fait son apparition, Alexandra se retrouve à franchir les limites pour le protéger. La paix dans le monde est menacée, jusqu'où ira-t-elle ?

À PROPOS DE SÉRIES MANIA

Basé à Lille depuis 2018, Séries Mania - Lille / Hauts-de-France est devenu le plus grand évènement dédié uniquement aux séries télévisées en Europe. Son festival propose en exclusivité les premières mondiales des plus grandes séries internationales sur grand écran, offrant à son public - jusqu'à 98 000 spectateurs - 8 jours de découvertes, de soirées et de masterclass avec certaines des personnalités les plus renommées du monde des séries. Parallèlement, Séries Mania accueille 4200 professionnels de plus de 72 pays au Séries Mania Forum, dont le sommet très attendu des Dialogues de Lille. Deux évènements clés pour le networking et l'industrie prolongés en ligne sur Séries Mania+. En 2021, Séries Mania a lancé le Séries Mania Institute, un programme de formation destiné aux étudiants et aux professionnels du secteur. L'association étend ainsi son action de soutien à la création des séries en Europe.

<https://seriesmania.com/>

CONTACTS PRESSE

MORRIS MARKETING – USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – 615-554-8671

MIAM - FRANCE & INTERNATIONAL

claire.vorger@seriesmania.com

Claire VORGER - 06 20 10 40 56

Blanche Aurore DUAULT - 06 29 97 88 89

Nathalie iUND - 06 10 96 30 08

Michael MORLON - 06 60 45 65 69

rpseriesmania@gmail.com